



## Protokoll styrelsemöte S18 2016–10–11

<b>Närvaro:</b>	Martin Johansson	Ordförande
	Robin Timan	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Lasse Heemann	Källarmästare
	David Norrestam	Överphös
	Oscar Sigurdsson	Studierådsordförande
	Ludvig Åkesson	Programmästare
	Rasha El-Manzalawy	Vice Ordförande
	Måns Ansgariusson	Sexmästare t.o.m §13
	Rasmus Göransson	Näringslivsansvarig
	Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Agnes Sörliden	Kårkontakt TLTH t.o.m §13
	David Larsson	t.o.m §13
	Martin Bergman	fr.o.m §5
	Mattias Eklund	
§1	OFMÖ	Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat klockan 12:07.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Mötet <b>beslöt</b> att adjungera David Larsson, Mattias Eklund, och Martin Bergman.
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes med tillägg: <ul style="list-style-type: none"><li>• §12.1 Border</li></ul>
§5	Föregående mötes protokoll	Inget protokoll godkändes.
§6	Information från Kåren	Kåren har en enkät de ville att vi skulle svara på angående valet till fullmäktige. Vi svarade på enkäten under mötet.
§7	Information från PLDC	Oscar informerade att de haft möte angående remissen att flytta omtentaveckan där de kom fram till att vad som helst är bättre än det som gäller just nu.
§8	Information från kollegie	<b>Näringsliv</b> Rasmus hade varit på jätteikk-utbildning.
§9	Ekonomisk status	Ludvig E närvarade inte på mötet.
§10	HTM1	David L informerade att han kommer dra lite generell mötesformalia innan mötet öppnas. Mötet diskuterade våra mötestraditioner och hur vi kan undvika utdragna diskussioner som bara tar tid.



- §11 Datum HTM2 Mötet **beslöt** att sätta det preliminärt till den 29/11 och 30/11.
- §12 Sektionstack Mötet diskuterade vad vi ska göra, om vi ska köra på något sat-sigt eller bara vanlig fest. Martin föreslog stuga men det kräver att vi inte blir för många för att det ska fungera. Tas på diskus-sionsmötet nästa vecka.
- §12.1 Sektionstack Nick informerade att han har stängt border pga svinn.
- §13 Beslutsuppföljning **Köksfläkt**  
Skjuts fram till S19.
- Policy**  
Lasse visade upp hur långt han kommit med den. Mötet tyckte det såg bra ut.
- HTPC**  
Mattias har kollat upp vad han tycker att vi ska ha och det kommer kosta ca 6000 kr totalt. Mötet tyckte att det var rim-ligt och att det antagligen kommer täcka våra behov.
- Muggar**  
Punkten ströks.
- §14 Utskottsrapporter Kollades igenom.
- §15 Val av funktionärer **Café**  
Funktionär Oskar Damkjaer (dic15oda)  
Funktionär Sara Lindgren (dic13sli)  
Sektionslivskvalitetsförhøjare  
Sebastian Karabeleski (dat12sk1)
- §15 Övrigt Ingen tog upp något.
- §16 Meddelanden Ingen meddelade något.
- §17 OFMA Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat kl 13:05.

Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan  
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Martin Johansson  
Ordförande